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مهدی محمدنبی:
  کیپ ورد با تیم ملی روبه رو

نخواهد شد

مدیر تیم ملی فوتبال درباره دو بازی دوستانه 
تیم ملی در فیفادی پیش رو به نکاتی اشاره کرد.
ابتدا  در  مهدی محمدنبی  ایسنا،  گزارش  به 
گفت: قرارداد نخستین دیدار دوستانه تیم ملی 
که قرار است در تاریخ ۱۶ شهریورماه ۱۴۰۲ مقابل 
تیم ملی بلغارستان برگزار شود، به تایید هر دو 
فیفا  و  مربوطه  کنفدراسیون های  فدراسیون، 

رسیده است.
دیدار  دومین  درباره  افزود:  ملی  تیم  مدیر 
دوستانه تیم ملی که قرار است ۲۱ شهریور ۱۴۰۲ 
برگزار شود، با توجه به اینکه تیم ملی کیپ ورد 
۱۹ شهریورماه با تیم ملی توگو بازی رسمی دارد 
و بر اساس اظهارات نماینده فدراسیون مذکور 
موفق به تغییر زمان بازی نشده اند، بر همین 
اساس تیم ملی کیپ ورد امکان حضور در تهران 

را جهت برگزاری بازی دوستانه نخواهد داشت.
او افزود: در تلاش هستیم تا پس از کسب 
نظر فنی سرمربی تیم ملی نسبت به جایگزینی 
حریف دومین بازی دوستانه اقدامات لازم انجام 

شود.

دوئل غیرمستقیم نقل و انتقالات
گل محمدی پاسخ سرمربی سپاهان 

را می دهد
حضور  به  پرتغالی  سرمربی  های  صحبت 
هوادار متمول در خریدهای تابستانی پرسپولیس 
سرخپوشان  در  او  همتای  پاسخ  با  تواند  می 

پایتخت روبرو شود.
به گزارش مهر، بازار نقل و انتقالات تابستانی 
لیگ بیست و سوم با هیاهوی خاص خود همراه 
بود. باشگاه های مدعی قهرمانی با صحبت های 
خود نسبت به جابجایی بازیکنان سایر تیم ها 

واکنش نشان دادند.
محمدرضا زنوزی مالک باشگاه تراکتور در حالی 
به ریخت و پاش گسترده سپاهان اصفهان اشاره 
کرد که خودش خریدهای زیاد و گران قیمتی 
را در تابستان داشت. همین امر نیز با واکنش 
به  تراکتور  از مالک  باشگاه سپاهان و شکایت 
دلیل صحبت درباره امور سایر باشگاه ها همراه 

بود.
تابستانی  خریدهای  درباره  کنایه  و  طعنه 
دیگری  واژه های  کلید  با  طرفدار  پر  تیم های 
همچون هوادار متمول، عرضه بورسی سیمان و 
آهن، سند باغ و زمین و مزرعه و.... بین مدیران 
مورایس  ژوزه  اینکه  تا  داشت  ادامه  باشگاه ها 
نیز  مسائل  این  به  نسبت  سپاهان  سرمربی 

واکنش نشان داد.
سرمربی پرتغالی سپاهان در تازه ترین اظهار 
نظر خود درباره خرید بازیکن و بودجه محدود 
باشگاه ها برای جذب گزینه های داخلی و خارجی 
به  تا  کردم  صحبت  بالوتلی  ماریو  با  گفت: 
سپاهان بیاید اما ما توانایی پرداخت مطالبات 
و  دارد  وجود  بودجه  محدودیت  نداریم.  را  او 
حتی قانون سقف بودجه وضع شده است. اگر 
قانون سقف بودجه وجود دارد پس نباید مبلغی 
از خارج باشگاه به تیم تزریق شود برای مثال 
هوادار  چند  سپاهان  همچون  تیمی  نمی شود 
متمول داشته باشد تا بهترین بازیکنان را به این 
تیم بیاورند؛ چراکه قرار است این لیگ عادلانه 
باشد. صحبت هایی که اشاره مستقیم به کمک 
بازیکنان  جذب  در  پرسپولیس  متمول  هوادار 
مورد نظر این تیم داشته است. سکوت باشگاه 
در  مورایس  صحبت های  قبال  در  پرسپولیس 
حالی رخ داده که زردپوشان اصفهانی با جذب 
رضا اسدی، عیسی آل کثیر، کاوه رضایی، احسان 
پهلوان، رضا شکاری و هادی محمدی حسابی در 
بازار نقل و انتقالات خبرساز شده بودند. حالا 
یحیی گل محمدی سرمربی پرسپولیس تصمیم 
دارد درباره طعنه های مورایس و سایر مدعیان 
قهرمانی نسبت به تأثیر پولی که هوادار متمول 
خرج می کند واکنش نشان داده و صحبت هایی 
را مطرح کند که نشان دهنده اطلاع او از ارقام 
زیر میزی برای چند بازیکن مطرح فوتبال کشور 

است.
دیدار تیم های فوتبال پرسپولیس و آلومینیوم 
اراک ساعت ۱۹:۳۰ چهارشنبه در ورزشگاه آزادی 

برگزار می شود.

واکنش رئیس هیات مدیره باشگاه 
پرسپولیس به ادعای پولدار خارج نشین

کمک ١٥٠ میلیاردی دروغ بود

رئیس هیات مدیره باشگاه پرسپولیس گفت: 
ما پول را بر اساس ضوابط قبول می کنیم. ابتدا 
پول باید به حساب پرسپولیس بیاید و بعد خرج 
قبول  بدهد  پول  ضوابط  از  خارج  اینکه  شود. 

نمی کنیم.
به گزارش مهر، حسین شهریاری در مورد نقل 
و انتقالات باشگاه پرسپولیس گفت: بر اساس 
نظر سرمربی در این زمینه هر اقدامی را انجام 
می دهیم، البته اگر نیازی داشته باشد و شرایط 
مالی اجازه دهد اما لیست گل محمدی را ندیدم 

و خبری هم از آن ندارم.
هیات  غیرموظف  عضو  من  داد:  ادامه  وی 
مدیره هستم و آنجا حضور ندارم بنابراین اگر 

لیستی داده شده باشد من آن را ندیده ام.
اینکه  به  واکنش  در  همچنین  شهریاری 
فردی به نام الکس ادعا کرده می خواهد باشگاه 
پرسپولیس را بخرد و قرار است با درویش جلسه 
اساس  بر  را  پول  ما  کرد:  بیان  باشد،  داشته 
ضوابط قبول می کنیم. ابتدا پول باید به حساب 
پرسپولیس بیاید و بعد خرج شود. اینکه خارج از 

ضوابط پول بدهد قبول نمی کنیم.
وی در این زمبنه ادامه داد: آقای الکس پارسال 
هم نامه ای داده بود و من رونوشت نامه را دیدم. 
گفتند می خواهم پرسپولیس را بخرم اما اتفاقی 
با درویش مذاکره  ندارم  نیفتاد. الان هم خبر 
کرده است. اگر بحثی باشد و به تأیید هیئت 

مدیره نیاز باشد. آن موقع مطلع می شوم.
پرسپولیس  باشگاه  مدیره  هیأت  رئیس 
از  حمایت  صندوق  مدیریت  همزمان  که 
در  دارد  عهده  بر  را  پیشکسوتان  و  قهرمانان 
بر کمک ١٥٠  مبنی  مورد صحبت های مطرح 
میلیاردی صندوق به پرسپولیس گفت: اصلا 
درست نبود، هم وزارت ورزش و هم صندوق 
هم  شکایت  و  کرده  تکذیب  را  موضوع  این 
ماه   ٥ در  صندوق  مالی  گردش  داشته ایم. 

می شود ١٥٠ میلیارد تومان.
وی ادامه داد: ٦-٥ سال پیش کمک هایی در 
حدود یکی دو میلیارد به پرسپولیس و استقلال 
کمک شده بود اما از زمانی که من آمدم اصلا 

رخ نداده است.
این  وجود  فلسفه  کرد:  تصریح  شهریاری 
صندوق صرفا حمایت از قهرمانان و پیشکسوتان 
است بنابراین برنامه ای برای کمک به پرسپولیس 

و استقلال نداریم.

تغییر مسیر نیمار از بارسلونا به 
انگلیس

نشریه اسپانیایی از تغییر مسیر ستاره پاریس 
از بارسلونا به چلسی خبر داد.

نشریه »موندو دپورتیوو« اسپانیا خبر داد در 
از  نیمار  احتمالی  جدایی  از  گذشته  روز  چند 
پاریس و بازگشت او به بارسلونا اخبار متعددی 

منتشر شد.
نیمار  نام  روی  بارسلونا  باشگاه  مدیران  اما 
اجماع ندارند. برخی از مدیران موافق بازگشت 
این بازیکن به نیوکمپ هستند، اما برخی دیگر 

به شدت مخالفت این انتقال هستند.
ژاوی شکی در توانایی فنی نیمار ندارد، ولی 
خطر  به  برزیلی  ستاره  آمدن  با  تیمی  تمرکز 
می افتد. به همین خاطر سرمربی بارسلونا هم 

خواهان بازگشت این بازیکن نیست.
در میان اختلاف نظر مدیران بارسلونا درباره 
جذب  خواهان  همچنان  چلسی  باشگاه  نیمار 
به شدت  را  بازیکن  این  و  برزیلی است  ستاره 

زیرنظر دارد.
از طرفی نیمار از عربستان هم پیشنهاد دارد، 

ولی می خواهد فوتبالش را در اروپا ادامه دهد.

وحید مرادی نایب رئیس فدراسیون والیبال در 
گفت وگو با مهر، درباره جذب مربی خارجی برای 
تقویت کارد فنی گفت: فدراسیون در مورد تقویت 
بعد  است،  نکرده  وعده عمل  از  فنی خارج  کادر 
ملی  تیم  کادر  کردیم  اعلام  فنی  کادر  جلسه  از 
دستخوش تغییر می شود که این اتفاق هم افتاد. 
دستیاران عطایی، آنالیزور و سرپرست تیم تغییر 
این وعده را فدراسیون والیبال داده بود که  کرد. 

عملیاتی هم شد.
هم  خارجی  مربی  جذب  درمورد  گفت:  وی 
اما ما  فدراسیون در حال مذاکره و رایزنی است، 
که  چرا  نیستیم  معمولی  خارجی  مربی  دنبال  به 
از آن ها بادانش تر و قوی  تر  مربیان ما به مراتب 
معمولاً  هم  دنیا  اول  طراز  مربیان  اما  هستند، 
تیم  کنار  به عنوان دستیار در  نمی دهند  رضایت 
ملی قرار بگیرند، این موضوع شاید برای رزومه شان 

خوب نباشد.
بعد  کرد:  تأکید  والیبال  فدراسیون  نایب رئیس 
مربیان  با  فدراسیون  والیبال،  ملت های  لیگ  از 
طراز اول در سطح دنیا ارتباط برقرار کرد اما برخی 
کار  عطایی  کنار  در  دستیار  عنوان  به  نپذیرفتند 
مربی  از  حمایت  هم  فدراسیون  سیاست  کنند. 
ایرانی است، امیدواریم با تغییرات در کادر فنی و 
اضافه شدن برخی بازیکنان شرایط برای تیم ملی 

بهتر شود.
خودشان  که  موضوع  این  به  واکنش  در  وی 
هم می دانند مربیان طراز اول پیشنهاد دستیاری 
قبول نمی کنند، چرا روی این موضوع تأکید دارند، 
گفت: در ترکیب کادر فنی تیم ملی، پاول و یاناس 
تنها  هستند.  ملی  تیم  کنار  در  لهستانی  مربیان 
هدف فدراسیون جذب مربی خارجی نیست، بلکه 
خارجی  اول  طراز  و  باکیفیت  مربی  دنبال  به  ما 
هستیم تا بتواند به تیم کمک کند. مرادی تأکید 
کرد: برخی مربیان درجه یک والیبال دنیا، پیشنهاد 
اعلام  اما  کردند  قبول  دستیاری  عنوان  به  را  ما 
کردند تا بعد از المپیک پاریس با کشور خودشان 
قرارداد دارند و آن زمان به تیم اضافه می شوند، 
بنابراین همه مربیان طراز اول به ما جواب منفی 
ندادند، نگاه آن ها حرفه ای است و مسائل مالی و 
شرایط حضورشان در تصمیم گیری ها دخیل است.

مرادی در مورد انتخاب علیزاده به عنوان دستیار 
در کنار عطایی در مسابقات قهرمانی آسیا و مدت 
زمان حضور او عنوان کرد: این انتخاب با تصمیم 
عطایی صورت گرفت، او فعلاً در کنار تیم خواهد 

بود تا ببینیم در آینده چه اتفاقی می افتد.
نایب رئیس فدراسیون والیبال در واکنش به این 
یک  سطح  مربیان  نام  با  فدراسیون  که  موضوع 
خارجی بازی می کند و تنها زمان می خرد، گفت: 
آیا  می کنند.  کم لطفی  دوستان  برخی  متأسفانه 
از مجموعه فدراسیون و اعضای  منتقدین بیشتر 
دلسوز  و  نگران  ملی  تیم  نتایج  برای  فنی  کادر 
هستند؟! رئیس فدراسیون، اعضای هیأت رئیسه 
و کمیته فنی بیشتر از همه نگران عدم نتیجه گیری 
و  هستند  گود  از  بیرون  منتقدان  هستند.  تیم 

بی انصافی می کنند. در لیگ ملت ها شرایط سختی 
از  خیلی  متأسفانه  اما  شد  تحمیل  ملی  تیم  به 
منتقدان بدون در نظر گرفتن آن شرایط، منتظر 

بودند تیم نتیجه نگیرد تا انتقادها را شروع کنند.
تیم های  عملکرد  به  اشاره  با  همچنین  مرادی 
اظهار داشت: سیاست  در مسابقات جهانی  پایه 
فدراسیون پشتوانه سازی برای تیم ملی است و این 
انجام شدن است. جوانان  به خوبی در حال  کار 
ما در مسابقات جهانی با برتری مقابل همه تیم ها 
روی سکوی جهان قرار گرفتند، تیم نوجوانان ایران 
هم اکنون بدون حتی یک ست باخته در مسابقات 
جهانی آرژانتین با حریفان خود به میدان می رود. 
آیا برنامه ریزی فدراسیون و تلاش مربیان و بازیکنان 
تقدیر  و  شایسته  درخور  موفقیت  کسب  برای 
باب شده که  ایران  متأسفانه در ورزش  نیست؟! 

تنها شکست ها و عملکرد ضعیف تیم ها را ببینند.
نایب رئیس فدراسیون والیبال در مورد پاداش به 
تیم والیبال جهان پس از عنوان قهرمانی در جهان 
معافیت  درخواست  مورد  در  بازیکنان  گلایه  و 
و  جوانان  والیبال  تیم  داشت:  اظهار  سربازی  از 
اعضای کادر فنی به صورت دلاری تشویق شدند، 
ایران  به  ورود  بدو  و  مسابقات  جریان  در  آن ها 
در فرودگاه مورد تشویق قرار گرفتند. اما تشویق 
و  آسیایی  یا  جهان  در سطح  که  تیم هایی  اصلی 
المپیک افتخارآفرینی می کنند توسط رئیس جمهور 

انجام می شود.
را  کار  این  برنامه ریزی  واقع  تأکید کرد: در  وی 
وزارت ورزش انجام می دهد و رئیس جمهور هم از 
ورزشکاران تقدیر و جوایز را به آن ها می دهد. این 
مراسم هم همه ساله در اسفندماه برگزار می شود 
حد  در  فدراسیون  باشند.  صبور  باید  بازیکنان  و 
توان هم به صورت مالی از این بازیکنان حمایت 

کرده است.
والیبال در مورد موضوع  نایب رئیس فدراسیون 
دارندگان  قانون  طبق  گفت:  بازیکنان  معافیت 
تا  اول  و همچنین  آسیایی  بازی های  مدال طلای 
سومی مسابقات قهرمانی جهان در رده بزرگسالان 
شامل قانون معافیت از سربازی می شوند. در یک 
بهروز  با  والیبال جوانان  تیم  دوره در سال ۲۰۱۹ 
مورد  که  کرد  کسب  را  جهان  قهرمانی  عطایی 
موافقت قرار گرفت و این تیم در آن سال از قانون 
معافیت از سربازی بهره مند شد. این موضوع در 
عملیاتی  موردی  صورت  به  و  نیست  قانون  متن 

شد.
وی گفت: در مورد تیم جوانان که در مسابقات 
سازمان  شدند  قهرمانی  کسب  به  موفق  جهانی 
فدراسیون  از  ارتش  مشترک  ستاد  بدنی  تربیت 
اسامی بازیکنان را برای معافیت سربازی خواستند 
ارسال  آن ها  برای  را  بازیکن  اسامی ۱۴  ما هم  که 
موضوع  این  اگر  هستیم.  پاسخ  منتظر  و  کردیم 

انجام شود در حق این بازیکنان لطف شده و اگر 
هم انجام نشود کار غیرقانونی صورت نگرفته است.
نایب رئیس فدراسیون والیبال با گلایه از برخی 
نوجوانان  والیبال  تیم  بودند  گفته  که  منتقدان 
کنونی  تیم های  داشت:  اظهار  دارند،  صغرسنی 
هم  روز  یک  حتی  پایه  رده  در  ایران  والیبال 
دارد  ادعایی  چنین  کسی  هر  ندارند،  صغرسنی 
مستندات خود را ارائه دهد و آن وقت فدراسیون 

پاسخگوی آن خواهد بود.
وی گفت: در سال های اخیر این موضوع اصلاً 
اتفاق نیفتاده است. در سنوات گذشته صغرسنی 
در بین بازیکنان والیبال بود و خود من از کسانی 
بودم که به این موضوع انتقاد داشتم اما الان چنین 
هر  در  والیبال  فدراسیون  نیست.  مطرح  چیزی 
رده سنی یکی از پاک ترین و درست ترین تیم های 
گروه های سنی خود را دارد و همه بازیکنان در سن 

واقعی خود بازی می کند.
حضور  مورد  در  والیبال  فدراسیون  نایب رئیس 
قهرمانی  مسابقات  در  اصلی  ترکیب  با  ژاپن  تیم 
که  افرادی  سوی  از  هم  شایعه  این  گفت:  آسیا 
اطلاع ندارند و با فدراسیون زاویه دارند مطرح شده 
طبق  و  هستیم  مسابقات  این  میزبان  ما  است، 
قانون باید لیست بازیکنان را داشته باشیم، ژاپن 
هم لیست خود را ارسال کرده و با تمامی بازیکنان 

اصلی در این مسابقه حضور خواهد داشت.

روزنامه پرتغالی رکورد مدعی شد که مهدی طارمی به تعهدات 
خود نسبت به پورتو وفادار است و از این تیم جدا نمی شود.

به گزارش ورزش سه، بسیاری از خبرنگاران مطرح اروپایی 
از جمله دی ماریو و نیکولو شیرا در روزهای اخیر مدعی شدند 
که در صورت جدایی هری کین و پیوستن این بازیکن به بایرن 

مونیخ، آنگاه تاتنهام به سراغ مهدی طارمی می رود.
روزنامه پرتغالی رکورد نیز در شماره امروز خود به این موضوع 
کننده  پیشنهاد وسوسه  و مدعی شد که علی رغم  پرداخت 
تاتنهام برای جذب مهدی طارمی، اما این موضوعی خللی در 

تعهد مهاجم ایرانی به تیم سرجیو کونسیسائو وارد نمی کند.
رکورد که عکس طارمی را به روی جلد اول خود نیز برده است، 
نوشت: علی رغم حرص و طمع طارمی برای حضور در یک تیم 
مطرح اروپایی، اما جایگاه او تا به امروز در پورتو امن است. 
اعتقاد بر این است که ایرانی نه تنها فردا مقابل بنفیکا، بلکه 
در روز افتتاحیه فصل جدید لیگا مقابل موریرنزه نیز به میدان 

می رود و سناریوی تداوم حضور در اژدها را تقویت می کند.
طبق اطلاعاتی که به دست رکورد رسیده است، طارمی نه 
شرایط قراردادی با تاتنهام و نه با هیچ باشگاه دیگری را ندارد 
و هیچ پیشنهاد رسمی برای جذب این بازیکن ایرانی به دست 
مدیران پورتو نرسیده است. انگلیسی ها از شرایط مدنظر باشگاه 
پورتو برای کنار گذاشتن بازیکن اصلی خود آگاه هستند و ۳۰ 

میلیون یورو، مبنای شروع گفتگو است.
برای  فردا  پورتو،  در  حضورش  فصل  چهارمین  در  طارمی 
سومین بار در دیدار سوپرکاپ شرکت خواهد کرد و خاطرات 
قبلی او در این مسابقه، کاملا مثبت است. در فصل ۲۱/۲۰۲۰، 
بازیکن ایرانی با گرفتن پنالتی که سرجیو اولیویرا آن را به گل اول 
بازی تبدیل کرد، به اژدها کمک کرد تا بنفیکا را ۲-۰ شکست 

دهد.
فصل گذشته، بازیکن ایرانی ستاره بازی بود و دو گل از سه 
گل پورتو را در پیروزی مقابل توندلا به ثمر رساند. با نگاه به 
تقابل های او برابر بنفیکا، طارمی از زمان ورود به پورتو، هشت 
بار با عقاب ها روبرو شده که حاصل آن پنج برد، دو تساوی و 

تنها یک شکست بوده است.
از زمان حضور طارمی در محل تمرینات، او خود را آرام و 
کاملا متعهد به پروژه باشگاه و ایده های سرجیو کونسیسائو 
نشان می دهد. جایی که او در صدر برنامه های تیم برای خط 
حمله قرار دارد. اتفاقا تعهد به مربی حتی یکی از بحث هایی 
است که سناریوی تداوم حضور او در پورتو را بیشتر تقویت 

می کند.
لازم به ذکر است که علاقه تاتنهام به طارمی ارتباط مستقیمی 
در  مونیخ  بایرن  به  پیوستن  و  کین  هری  جدایی  احتمال  با 
هفته های آینده دارد. موقعیتی که پورتو کاملاً به آن بی توجه 
است، زیرا تمرکز تیم فقط و فقط روی جدال فردای سوپرجام، 
مقابل بنفیکا است. از این رو اخباری که درباره احتمال جدایی 

طارمی منتشر می شود، مزاحمتی برای پورتو ایجاد نمی کند.
غیرقابل پیش بینی بودن بازار مانع از ترسیم سناریوهای قطعی 
می شود و این احتمال وجود دارد که تاتنهام یا اینتر که از نزدیک 
بازیکن ایرانی را نیز دنبال می کنند، با ۳۰ میلیون یورو مدنظر 
پورتو جلو بیایند. اگر این اتفاق بیفتد، موضوع با طارمی در میان 
گذاشته خواهد شد و سرجیو کونسیسائو نیز قبل از تصمیم 

گیری نهایی، در جریان این روند قرار داده خواهد شد.
آنچه مسلم است این است که بازار این روزها در پورتو یک 
موضوع بی اهمیت است و از طرف طارمی فشاری برای خروج 

وجود ندارد. همه حواس ها به دیدار برابر بنفیکا است.

دلایل نیامدن مربیان مطرح والیبال به ایران در گفت وگو با وحید مرادی با نایب رئیس فدراسیون

وز هم صغر سن نداریم یک ر
نایب رئیس فدراسیون والیبال با بیان اینکه در گذشته بازیکنان والیبال صغرسنی داشتند، این موضوع را در سال های اخیر رد و تأکید کرد در تیم های پایه 

حتی یک روز هم صغرسنی ندارند.

پاسخ نهایی طارمی به پیشنهاد تاتنهام مشخص شدادعای روزنامه رکورد: مهدی جایی نمی رود

مربیان طراز 
اول دنیا رضایت 

نمی دهند به 
عنوان دستیار 

در کنار تیم ملی 
قرار بگیرند، این 

موضوع شاید 
برای رزومه شان 

خوب نباشد

حواشی عجیب و غریب تیم ملی والیبال وارد فاز جدیدی شده است.
به گزارش ورزش سه، روز گذشته محمد موسوی، کاپیتان تیم ملی والیبال 

یک استوری جنحالی در اینستاگرام منتشر کرد که حواشی زیادی ایجاد کرد.
موسوی نارضایتی خود را از هتل  محل اقامت شان در ارومیه نشان داد. حال 
به نظر می رسد تنها بحث هتل مطرح نبوده و در همین زمینه با میلاد تقوی، 
دبیرکل فدراسیون والیبال صحبت کردیم. به نظر می رسد اختلاف بر سر منوی 
غذایی این اردو و رد درخواست سفارش برخی غذاها مثل شیشلیک اختلافاتی 
را به وجود آورده است. البته در شرایط کنونی تمرکز روی مسابقات قهرمانی 
آسیا مهم تر از هر چیز دیگری است؛ رقابت هایی که قهرمانی در آن برای والیبال 
ایران از نان شب واجب تر است و با کنار گذاشتن حواشی فقط و فقط باید به 

این تورنمنت فکر کنیم.
در همین ارتباط مصاحبه دبیر کل فدراسیون والیبال را می خوانید:

ارومیه میزبان خوبی است
از آنجایی که هواداران خوب والیبال می دانند، بچه های ما از روز شنبه راهی 
ارومیه شدند و واقعا ارومیه جزو شهرهایی است که همیشه میزبان بسیار 
خوبی برای مسابقات و اردوها بوده چراکه مردمش به خوبی والیبال را می فهمند 
و برای والیبال احترام قائلند. در دو روز گذشته هم گزارشی در خصوص شرایط 
اقامتی یا خورد و خوراک بچه ها نداشتیم. آقای کارخانه به عنوان سرپرست 
موضوعی را مطرح کردند که آقای داورزنی شخصا از محل اردو بازدید کنند . در 
اردوی الان، هتل محل اقامت بچه ها جزو هتل های نسبتا خوب شهر ارومیه 

هست. البته هتل های بهتری هم وجود دارد اما به دلیل مشغول بودن هتل ها 
امکان جابجایی وجود نداشت.

همیشه بهترین امکانات در اختیار تیم ملی بوده است
باید خیلی کلان تر به مسئله اردوی تیم های ملی مان دقت کنیم، در سالی که 
گذشت، هر ماه بیش از پنج میلیارد تومان برای اردوها هزینه شد. تا الان بیش 
از ۱۲ میلیارد تومان فقط هزینه بلیت تیم های ملی بزرگسالان شده است. این 
نشان می دهد در این شرایط سخت اقتصادی فدراسیون والیبال تمام توانش 
را گذاشته و منطقی است که جایی ایراداتی وجود داشته باشد. البته وظیفه 
فدراسیون هست که این کارها را انجام دهد و والیبال با حضور آقای داورزنی 
همیشه امکانات در حد توانش را به بهترین نحو در اختیار تیم ملی گذاشته 

است.
داورزنی شخصا از اردو بازدید می کند

آقای داورزنی از نزدیک از اردو بازدید می کند و اگر مثل دو روز اول مشکلی 
وجود نداشته باشد، از این مسئله عبور می کنیم و اگر واقعا مسئله ای باشد به 
دقت رسیدگی خواهد شد. منطقی است که کاپیتان تیم نگرانی داشته باشد اما 

منطقی تر این است که از مجاری قانونی مسائل را رسیدگی کند.
نگرانی های موسوی قابل درک است

آقای موسوی جزو بازیکنان باتجربه ما هست و نگرانی هایش، نگرانی هایی 
است که برای تیم وجود دارد ولی فدراسیون والیبال با گذشت پنج ماه از سال 
جاری میلیاردها تومان هزینه کرده که بچه های تیم ملی در آسایش و آرامش 

باشند و اگر موضوعی رسما گزارش می شد خود را موظف به پیگیری می دانستیم 
همانطور که الان هم فارغ از جنبه هایی که از نظر عموم وجود دارد، به زودی 

مسائل را پیگیری می کنیم  .
ماجرای درخواست شیشلیک و مخالفت با آن!

ما یک منوی غذایی داریم که براساس سال ها تجربه مربیان و پزشکان تیم های 
ما، معایبش کم شده و منطقی است که بر اساس نظر پزشکی باید این تغذیه 
انجام بشود. در مورد این بحث هایی که از گوشه و کنار مبنی بر درخواست 
چند وعده از بعضی غذاها مثل شیشلیک مطرح شده بود، باید بگویم منطقی 
است که ما طبق چارچوب های پزشکی و سلامتی بچه ها و کالری مورد نیاز 
منوی غذایی را تعیین کنیم و اینکه چه کسی چه غذایی را دوست دارد بحث 
دیگری است. تا امروز به این قضیه پایبند بوده ایم و تحت تاثیر پیشنهادات 
افراد مختلف، بدون در نظر گرفتن اصول تغذیه و پزشکی قرار نخواهیم گرفت.

نباید به اعتبار والیبال مان خدشه وارد کنیم
فدراسیون والیبال همیشه طی این ۱۰ سال بیش از حد توانش سعی کرده برای 
تیم ملی ملی اش به ویژه تیم بزرگسالان بهترین امکانات و شرایط را فراهم کند. 
ما یک خانواده هستیم و مطمئنا نقص هایی هم وجود داشته ولی همیشه سعی 
کردیم مشکلات را در داخل خانواده برطرف کنیم. در سال های قبل هم خیلی 
مشکلات دیگری در کشورهای خارجی و اردوها داشتیم ولی همیشه بازیکنان و 
کادر فنی می  دانند که فدراسیون تلاش خود را می کند تا تیم در بهترین شرایط 
ممکن وارد مسابقات شود. چرا که والیبال ایران در دنیا اعتباری دارد و نباید 

کاری کنیم که این اعتبار خدشه دار شود. جلوی کشورهای خارجی صورت 
خوشی ندارد. به هر حال در حال حاضر در شرایط اقتصادی کنونی مطمئن 
باشید فدراسیون والیبال با تمام توانش بهترین شرایط را برای تیم ملی فراهم 

می کند.
تقبل کردن هزینه ۱۱ میلیاردی برای بلیت های بیزینس بازیکنان برای بازی های 

آسیایی و انتخابی المپیک گواه محکمی بر این ادعاست.

حاشیه جدید در تیم ملی والیبال با یک موضوع عجیب!
هر دم از این باغ بری می رسد


